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Zápis 

z 13. schůze Rady města Blatná, která se konala dne 24. dubna 2019 
 

Paní starostka zahájila schůzi Rady města Blatná v 7:30 hodin. 
 

Přítomni: paní starostka, pan místostarosta, Ing. Flandera, p. Srb, Bc. Scheinherr 
 

Paní starostka navrhla ověřovatele zápisu: p. místostarosta, Ing. Flandera 

Hlasování: 3 – 2(místostarosta, Flandera) – 0.    
 

Paní starostka konstatuje, že schůze byla svolána řádně, že radní jsou usnášeníschopní a že materiály 

byly na dnešní schůzi odeslány včas. Uvádí, že program dnešní schůze není nikterak doplňován. 

Dotazuje se, zdali má někdo z radních nějaké připomínky k programu, není tomu tak, a proto nechává 

hlasovat o předloženém programu jednání.   

Hlasování: 5 – 0 – 0.  
 

Bod č. 1 – Kontrola plnění minulých usnesení  

Pan místostarosta se dotazuje, zdali mají radní k přehledu plnění minulých usnesení nějaké dotazy či 

připomínky. Ing. Flandera se dotazuje, proč je stále v realizaci usnesení č. 373/18, načež pan 

místostarosta odpovídá, že to mu není v tuto chvíli známo, avšak na příští schůzi Rady města Blatná 

podá radním o realizaci daného usnesení informaci.   
 

Bod č. 3 - Záměr pronájmu (zemědělského pachtu) částí pozemků p.č. 290/3 a p.č. 239/5 v k.ú. a 

obci Buzice 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 135/19 
 

Bod č. 4 - Veřejná zakázka I/20 OK Blatná 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 136/19 
 

Bod č. 5 - Připojení na kanalizaci města 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 137/19 
 

Bod č. 6 - Smlouva o zhotovení půdní vestavby 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 138/19 
 

Bod č. 7 - Žádost o vstup do pozemku ve vlastnictví města Blatná  

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 139/19 
 

Bod č. 8 - Žádost o schválení zhotovitele akce „Rekonstrukce komunikace ul. Malý vrch a ul. Nad 

Lomnicí“ 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 140/19 
 

Bod č. 9 - Žádost o souhlas se zvláštním užíváním komunikace – zřízením vyhrazeného 

parkovacího místa pro držitele průkazu ZTP (změna usnesení) 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 141/19 
 

Bod č. 10 - Žádost o stanovisko k povolení připojení (sjezdu), ul. Řečická  

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 142/19 
 

Bod č. 11 - Žádost o stanovisko k povolení dvou připojení (sjezdů), ul. Řečická 

Bez připomínek.  
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Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 143/19 
 

Bod č. 12 - Projednání návrhů a doporučení dopravní komise 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 144/19 
 

Bod č. 13 - Změna rozpisu rozpočtu 2019 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 145/19 
 

Bod č. 14 - Stanovení osobního příplatku ředitelce MŠ Blatná, Vrchlického 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 146/19 
 

Bod č. 15 - Žádost o schválení finančního daru ZŠ TGM 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 147/19 
 

Bod č. 16 - Žádost o finanční podporu Domácího hospice sv. Markéty ve Strakonicích 

Paní starostka vysvětluje radním zdravotní péči, kterou hospic poskytuje. Vzhledem k tomu, že mezi 

pacienty předmětné instituce byli také tři občané města Blatná, navrhuje schválit finanční podporu ve 

výši 20 tisíc Kč s tím, že zástupci hospice budou upozorněni na to, aby si do 30. 9. podali žádost o 

individuální dotaci z rozpočtu města na rok 2020. Ing. Flandera schvaluje poskytnutí částky 20 tisíc Kč 

s tím, že by bylo dobré, aby hospic následně předal městu nějakou závěrečnou zprávu, ve které bude 

uvedeno využívání služeb občany města Blatná a která bude i podkladem pro rozhodování o schválení 

finanční podpory na příští rok. Paní starostka nechává hlasovat o usnesení: „RM po projednání 

schvaluje poskytnutí peněžitého daru organizaci Hospic sv. Jana N. Neumanna, o.p.s. ve výši 20.000 

Kč a uzavření darovací smlouvy dle předloženého návrhu“. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 148/19 
 

Bod č. 17 - Žádost o spolufinancování nepřímých nákladů 

Paní starostka navrhuje přispět částkou 10 tisíc Kč s tím, že opět bude žadatel upozorněn, aby si podal 

do 30. 9. žádost o individuální dotaci z rozpočtu města, aby případně mohly být finanční prostředky 

zakomponovány do rozpočtu na příští rok, přičemž odsouhlasení prostředků na rok 2020 bude závislé 

také na vyjádření a doporučení zaměstnanců odboru sociálního. Pan Srb souhlasí se schválením dotace 

ve výši 10 tisíc Kč. Paní starostka nechává hlasovat o usnesení: „RM po projednání schvaluje 

poskytnutí dotace z. ú. PREVENT 99 ve výši 10.000 Kč na odpisy automobilu, pohonné hmoty, drobný 

dlouhodobý hmotný majetek ve vztahu k sociální službě Služby pro rodiny s dětmi PREVENT - 

Blatensko a uzavření smlouvy o poskytnutí dotace dle předloženého návrhu“. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 149/19 
 

Informace:  a) Stav žádosti o dotaci na akci „Úprava chodníku T. G. M. město Blatná“ 
 

Paní starostka podává zprávu, že na jednu z dalších schůzí předloží radním ke schválení smlouvu o 

spolupráci s jednatelem Rádia Blatná, ve které budou přesně vyjasněny podmínky, co jednatel bude za 

městem poskytnuté finanční prostředky v rádiu zveřejňovat, aby tedy byla jasně nastavená pravidla.  
 

Pan místostarosta informuje o nabídce Týdeníku Strakonicko na zakoupení balíčku za jednorázovou 

úhradu 10 tisíc Kč + DPH, v rámci kterého by mohlo město kdykoliv během roku zveřejňovat inzerce 

týkající se prodeje pozemků, bytů, personálních záležitostí, kulturních a sportovních pozvánek 

v příslušném týdeníku. Konstatuje, že on s přistoupením na předmětnou nabídku nesouhlasí, přičemž 

Ing. Flandera je stejného názoru.  
 

Paní starostka se dotazuje, zdali má někdo z radních nějaký dotaz či připomínku, není tomu tak. 
 

Paní starostka v 8:19 hodin ukončila schůzi Rady města Blatná.  
 

Zapsala: Gabriela Mlíčková 


